
Göteborgs Bridgeliirb lurnd 2022 -23

Protokoll fran Styrelsemöte nr 9

Plats: Bohus Nations lokaler på Vasagatan

Tid: Mandagen den 16 oktober 2023.

Före mötet åt styrelsen en god lunch.

Ston tack till Gunnar och Birgitta.

Närvarande styrelseledamöter: Ordf. Gunnar Östgård Olsson, Alf Börjesson, Tomas Andgren,
Birgitta Lagnell, Gunnel Montgomery och Robert Bäck. Paul Jigberg hade kontakt per

telefon.

1. Mötets öppnande

Gunnar öppnade mötet och hälsade allavälkomna.

2.Yal av Justerare

Gunnel valdes att jiimte ordftiranden justera protokollet.

3. Adjungeringar
Inga adjungeringar.

4. Dagordning

Gunnars ftirslag till dagordning godkåindes efter några justenngar.

5. Föregående mötes protokoll
Föregående mötesprotokoll gicks igenom, godkiindes och lades till handlingaffn.
Följande noterades.

Calle Ek är positiv till att affaflgeralagtävlingar utöver ligaspelet.

6. Rapporter

Allmrint. Vårt internet i Bridgens Hus behöver forbättras. Gunnar och Jan undersöker detta.
Kungsbacka BS kommer att lämna GBF och istiillet tillhöra Hallands BF. Gunnar har inte
lyckats ffi någon fran GBF att delta i SBFs riksstämma.
Ekonomi- Tomas meddelade, att årets bokslut kommer att ge ett nollresultåt. GBF har ca 400
000 i "kassan". Ett budgetfiirslag, som kommer att anslås under årsmötet, delades ut.
Bridgens Hus har under innevarande kalenderår haft en stor hyresrabatt från Platzer. Eftersom
denna kommer att ftirsvinna under 2024, måste hyran till hyresgästerna i Bridgens Hus höjas
väsentligt.

Tävlingsknmmittön. Robert hade skickat ut ett ftirslag till Tävlingsbeståimmelser, fiir tävlingar,
som rurangeras av GBF. Förslaget gicks igenom och godkiindes av styrelsen.
Det kommer attläggas på lämplig plats under GBFs hemsida.

Efter ftirslag från Tomas beståimdes, att tävlingen Manfred Kamras minne skall budgeteras så

att det går med ett överskott.

Bridgens Ilzs. Avtorkningsmattor och pallar till större lagtiivlingar kar köpts in, men behöver
kompletteras med fler.
Jan Jensen kommer att lämna styrelsen efter årsmötet, men kommer ändä attbistå med hjälp i
Bridgens Hus.



Seniorverlrsamhet. Birgitta hade ftirsökt få bidrag till generationsbridgen från SISU, men inte
haft någon framgång.

7 Pratbridge

Tomas har kontakt med en del nya spelare, men det iir iin så liinge ftir få par.

8. Besök på klubbar utanftir Bridgens Hus

Flera besök återstar.

9. Hyresförhandling med Arnes Bridgeskola
I förhållande till antalet besökande till Arnes BridgeskolabetaLar Bridgeskolan betydligt
mindre än de hyrande klubbarna. Styrelsen anser att Bridgeskolan måste bidra mer till den

gemensamm a hyr an till Platzer .

10. Förhandling med Pia Malmgren på Bridgens Cafeteria
En allmän diskussion om hyran och cafeterians utbud och framtid hade förts.
Nya kontakter kommer att tas.

11. Antalet medlemmar och spelare i Bridgens Hus
Antalet medlemmar har minskat på senare tid, men besöksantalet till Bridgens Hus har ökat
något.

12. Samtal med Platzer om renovering av toaletterna i Bridgens Hus
Paul har diskuterat med Platzer och har ffitt ett anbud pä 125 000. Paul har möjlighet att ordna
med sponsorer.

13. Årsmötet
Alf har lagt upp en hemsida, diir samtliga handlingar läggs in.
Alf skickar efter samråd med Gunnar ut kallelse till årsmötet och inbjudan till Kamras minne.

14. Övigafrägor
Inga övriga frågor fanns att behandla-

15. Nästa möte

Ett konstituerande möte med nåista styrelse planeras efter årsmötet.

Gunnar avslutade mötet och tackade de nåfvarande for visat intresse.

Justeras:
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Alf Böfiesson Östgård Olsson W'oT


